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  - Ne slavim slavu, ali svakako da poštujem i volim tradiciju slavljenja slava.   Zapravo, volim
sve naše lepe običaje koji neguju neku lepu tradiciju i bude dobro u ljudima, nebitno da li je u
pitanju slava, Božić ili Uskrs.  Ovog meseca sam posetila dosata slava.
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